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5. Begrooting inkomsten en uitgaven der gemeente-rekening over 1892. 

De voorzitter leest post voor post voor. 

Post 2500 gulden: rente ten bate der gemeente. 

De heer Veenhoven geeft bij dien post zijn gevoelen te kennen dat de grafkelder, waarvoor dat geld 

eigenlijk is gegeven, eenigszins beter zal moeten worden onderhouden. 

De voorzitter geeft te kennen, dat op die opmerking zal worden gelet. 

Post schoolgeld f 700. 

De heer de Vries stelt voor dien post op f 1000 te brengen. Ziet spreker naar het schoolgeld hetwelk 

op de Christelijke scholen wordt geheven, dan is f 1000 volstrekt niet te hoog. 

De heer Veenhoven komt het geraamd bedrag ad f 700 beter voor als de som welke de heer de Vries 

zou willen heffen, doch spreker zou dien post nog lager wenschen uit te trekken en ieder van het 

betalen van schoolgeld vrij te laten welke geen inkomen heeft van f 400. 

De voorzitter geeft in overweging de discussie over dit punt niet verder uit te breiden, aangezien de 

geraamde som is gebaseerd op de vastgestelde verordening; wenscht men op dit punt wijzigingen, 

alsdan moet eerst de verordening waarnaar het schoolgeld geheven wordt gewijzigd worden. 

Post extra-subsidie f 300. 

De voorzitter stelt voor dien post uit te trekken op f 1000 en even als verleden jaar een aanvrage bij 

de Hooge Regeering  te doen tot subsidie van zoodanig bedrag; verleden jaar is slechts f 300 

toegestaan, doch spreker hoopt dat, met het oog op den zwaren druk der gemeente wegens 

onderwijskosten en armwezen, alsnu gunstig mag worden beschikt. 

Conform besloten. 

Post onderhoud bruggen en wegen f 440. 

De heer Veenhoven wenscht dien post hooger gesteld te zien, aangezien spreker het deer goed zoude 

oordeelen, dat alle bruggen en draaien van leuningen werden voorzien. 

De voorzitter geeft te kennen dat dit ook in de bedoeling ligt van burg. en weth., doch alle 

verbeteringen kunne niet in eens ten uitvoer worden gebracht, voor die verbetering behoeft de post 

evenwel niet te worden verhoogd. 

Post schoolbehoeften f 400. 

De heer de Vries zou dat bedrag gaarne met f 50 verminderd zien, aangezien spreker meent, dat met 

het oog op hetgeen bij de bijzondere scholen gebruikt wordt, het met minder cijfer kan volstaan; ten 

bewijze daarvan brengt spreker een lei en verscheidene schoolboeken ter tafel, welke hij gevonden 

had in de turfbakken van een der scholen, en waar er zoo ruim met de schoolbehoeften wordt 

omgesprongen, zou bezuiniging zeer wenschelijk zijn. 

De heer Veenhoven, zegt, dat indien de post even hoog als verleden jaar is uitgetrokken, hij dan wel 

zoude willen voorstellen den post met f 100 te verhoogen; volgens ontvangen informatie heeft 

onderwijzer Venekamp eenigen tijd op het bord moeten schrijven, dat er wegens gebrek aan cahiers 

geen schrijfles kon worde gehouden; hiertoe zou die onderwijzer niet zijn overgegaan, zoo aan het 

verzoek om schriften door de met die zaak belaste wethouder tijdig was voldaan. 

De heer Homan Kijmmell zegt, dat hij de bedoelde wethouder is, doch spreker is overtuigd dat die 

onderwijzer in evenredigheid van andere scholen geen stof tot klagen had. Het is zijn schuld niet dat 

aan die school zeer ruim met schoolbehoeften wordt omgesprongen en deze veel worden gebruikt om 

er de kachels tot berstens toe mede op te vullen. 

De voorzitter brengt in het midden, dat het gebrek aan cahiers toen op dat oogenblik aan bijzondere 

omstandigheden was te wijten, buiten toedoen van den wethouder, want zoover hem bekend wordt 

steeds aan billijke aanvragen op dat punt voldaan, en geeft in overweging dien post noch te verlagen 

noch te verhoogen. 

Alzoo wordt besloten. 

Post armwezen f 2100. 

De voorzitter zou wel wenschen voor te stellen den post met f 100 te verhoogen, aangezien naar 

sprekers oordeel het salaris van den ambtenaar in het werkhuis niet geheel in evenredigheid is met de 

diensten en zorgen, welke hij aan de inwonenden besteedt, en om daaraan eenigszins te gemoet te 

komen, zou spreker den post wel op f 2200 wenschen gebracht te zien. 

De heer Veenhoven gelooft, dat de post vooral niet te hoog is geramd en vraagt wat het vorige jaren 

heeft gekost.                 -vervolg op blad 1891o3 

 

 


